
Generalforsamling 2024
Generalforsamlingen tirsdag den 12. Marts i Silkeborg Fiskeriforenings lokaler.

Referat

Formanden bød velkommen.

a. Valg af dirigent
Jørgen Wulff blev enstemmigt valgt til dirigent.

b. Valg af stemmeudvalg
Dette besluttes at udsætte et eventuelt behov herfor opstod.

c. Bestyrelsens beretning fremlagt af formand Michael Nielsen.
Se vedhæftet bilag.
Der var stor ros til de frivillige. Søgning af fonde giver flere aktiviteter.
Ved brug af lånekort skal medlemmerne sætte sig ordentligt ind i de forpligtelser der
er. Sker det ikke udløser det en karantæne på 1 måned for brug af lånerkort
ordningen ved mindre forseelser. Ved gentagne forsømmelser eller grovere
forsømmelser bestemmer Bestyrelsen hvilke sanktioner det udløser.
Spørgsmål fra salen: EU- vandrammedirektiv omkring bl.a. Tange Sø. Medlemmet
synes, at foreningen er usynlig i debatten.
var fra formanden: Vi støtter bevarelsen af søen og et langt omløb. Foreningens
holdning er kendt.
Svar fra Hans Okholm: Ministeren forventes at melde ud i foråret. Vi afventer og vil
ikke deltage i en ophedet offentlig debat. Vi melder ud når tiden er.
Beretningen blev vedtaget med et overvældende flertal.

d. Regnskab
Kasser Nils Thorup fremlagde årsregnskabet.
Kassereren redegjorde for indtægter og udgifter.
Se vedhæftet bilag.
Lille underskud i driften, som havde været et lille overskud, hvis indbetaling af
pengene for salg og sodavand var sket rettidigt.
Portoen for udsendelse af foreningsbladet og fysisk medlemskort er steget fra 12,- til
25,- i alt mere end 50.000,- derfor er ønsket at ændre bladet til et digitalt blad.
Besparelsen vil årligt kunne dække indkøb af to nye joller.
Spørgsmål: Har foreningen forsøgt med tilbud fra fx DAO?
Nils: Det har ikke været undersøgt. Der ønskes en digital løsning. Vi har kunnet se en
positiv udvikling i brug af mails.
Regnskabet blev enstemmigt vedtaget.

e. Vedtægtsændringer
Se vedhæftet bilag.



Nr. 1-4. Peter Petersen.
Nr. 3.1
Alle stemte for vedtægtsændringen.

Nr. 1-2. Brian Krabbe
Alle stemte for vedtægtsændringen.

Nr. 1-2. Bestyrelsen
Foreningsbladet digitaliseres. De ældre medlemmer, der ikke har adgang til
hjemmesiden, kan møde op på Nylandsvej 70 i tidsrummet, hvor formanden og
næstformanden har kontortid og få udleveret et eksemplar.
Medlemskort bliver også elektronisk.
Peter Petersen gør opmærksom på evt. vedtægtsændringer.
Alle stemte for vedtægtsændringen.

f. Valg til bestyrelsen.
Krabbe og Pia Mogensen opfordrer til, at Michael Lemming skal på valg, for ellers
bliver hans valgperiode på 2,5 år, da han kom ind i bestyrelsen fra en plads som
suppleant. Der blev stemt om deres forslag. 15 for, at ML kom på valg og 21 i mod.
Bestyrelsens forslag, som oplyst i indkaldelsen til generalforsamlingen, blev vedtaget
med 28 for og 9 imod.
Michael Nielsen, Nils Thorup, Hans Okholm og Frank Schmidt er på valg. Alle
genvalgt for 2 år.
Der ønskes et ekstra medlem af bestyrelsen. Kim Skak Pedersen var eneste
kandidat og blev valgt for et år. Kim udtræder som bilagskontrollant suppleant.
Suppleanter deltager i bestyrelsesmøderne. Har dog ikke stemmeret.

g. Valg af Bestyrelsessuppleant
Anders Løntoft og Thomas Hogaard.
Jørn Wulff udtræder.

h. Valg af bilagskontrollant for 2 år.
SAS er på valg og genvalgt.

i. Bilagskontrollant Suppleant for 2 år
Anders Knappe.
Bilagskontrollant Suppleant for 1 år
Peter Kristensen.

j. Valg af revisor
Valg af ekstern revisor: BDO

k. Eventuelt
Spørgsmål: Kan der arbejdes på at lave en bådrampe i Østbassinet ved
motorvejsbroen?



Hans Okholm: Der arbejdes på bedre adgang for både og bedre forhold for
handicappede. Der ses på flere muligheder herunder Østbassinet. Nils Thorup
oplyser, at foreningen kan bruge den plads som beredskabet bruger, men det kan
man ikke som privatperson.

Vandpleje
Der er pt. udpeget 6-8 steder. Der vil være en snarlig dialog med kommunen. Efter
myndighedsgodkendelse - og lavere vandstand - indkaldes til medlemsmøde, hvor
interesserede, der vil give en hånd med kan møde op.
Anders Knappe opfordrer de unge til at støtte op.

Krabbe efterlyser et vinduesmål. Medlemmer opfodres til, at tænke sig om når
fangster ønskes hjemtaget.
Formanden: Et medlem blev ekskluderet i 2023 pga mange store fisk i
fredningsperioder.
OBS på købere af dagskort.
Der opfordres til flere kontrollanter på vandet.

Skarvregulering
Lodsejere har fået tilbudt regulering OG skytte. Der har været 8-10 lodsejere, der har
reguleret skarv. Medlemmerne opfordres til, at påvirke og opfordre lodsejere til, at
regulere på deres arealer.
Krabbe har tilbudt sin hjælp sidste år. Formanden begrunder foreningens manglende
indsats med den manglende opbakning fra lodsejerne.
Et enkelt medlem oplyser, at der på sin ejendom er reguleret 30 skarv. Nils og Emil
opfordrer til at samle lodsejerne. Nils formidler tilladelsen. Krabbe melder sig igen.
Anders Knappe vil sponsere kaliber 12 patroner til reguleringen.
Et ældre medlem opfordrer til fokus på odder, fiskehejre og sæl og ikke kun skarv.

Der kan ikke forventes øget grødeskæring.

EU-vandrammedirektiv. Et medlem opfordrer til samlet kritik af Tange Sø.

Foreningen er vært ved et par håndmadder og en kop kaffe.

Dirigenten takkede for god ro og orden.

Dirigent: Jørn Wulff
Referent: Frank Schmidt


